
 

 

 

 
ПОЛТАВСЬКА  ОБЛАСНА  РАДА 

 

ПРОТОКОЛ  

засідання постійної комісії обласної ради з питань  

бюджету та управління майном 

 

26 травня 2023 року                       м. Полтава                                               № 27 

 

Головуюча: Босенко Лариса Василівна – голова постійної комісії. 
 

Присутні: Процай Ігор Анатолійович – перший заступник голови постійної 

комісії, Кордубан Віктор Володимирович – секретар постійної комісії, Ващенко 

Олександр Володимирович, Винниченко Оксана Вікторівна, Куцовол 

Володимир Миколайович, Мухтаров Фахраддін Аладдін-огли (із застосуванням 

режиму відеоконференції), Тимоха Юрій Олександрович, Удовиченко Андрій 

Вікторович  – члени постійної комісії. 
 

Відсутні: Телятник Руслан Васильович – заступник голови постійної комісії, 

Стеценко Вячеслав Васильович – член постійної комісії. 
 

Склад пості йної комісії – 11 осіб. Присутні – 9 осіб. Засідання є правомочним. 
 

Список запрошених та присутніх у кількості 24 осіб додається. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила присутніх з проєктом 

порядку денного постійної комісії та запропонувала взяти його за основу. 

 

1. Про проєкт рішення обласної ради «Про звіт голови Полтавської обласної 

ради Олександра Біленького за період з 01 січня 2022 року по 31 грудня              

2022 року». 

2. Про проєкт рішення обласної ради «Про звіт тимчасово виконувача 

обов’язків голови Полтавської обласної державної адміністрації про виконання 

Програми економічного і соціального розвитку Полтавської області на 2022 рік, 

а також делегованих обласною радою повноважень». 

3. Про звіт директора Комунальної установи Полтавської обласної ради з 

експлуатації адміністративних будівель Брюханя В.В. за 2022 рік. 

4. Про річний звіт керівника та виконання фінансового плану Полтавського 

обласного комунального виробничо-комерційного підприємства 

«Полтавапаливо» за 2022 рік.  

5. Про розгляд питання «Про використання орендної плати Полтавського 

обласного комунального виробничо-комерційного підприємства 

«Полтавапаливо». 
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6. Про звіти керівників та виконуючих обов’язки керівників підприємств 

(установ, організацій, закладів), що засновані на майні спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області за І квартал 2023 року. 

- про звіт незалежного аудитора від 24 квітня 2023 року та фінансову 

звітність ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» за 2022 рік. 

7. Про План розвитку КП ПОР «Полтававодоканал» на 2023 – 2027 роки та 

Інвестиційну програму КП ПОР «Полтававодоканал» на 2023 рік. 

8. Про проєкт рішення обласної ради «Про реорганізацію комунального 

підприємства «Обласний центр профілактики та боротьби з ВІЛ/СНІД 

Полтавської обласної ради» шляхом приєднання до комунального підприємства 

«Полтавський обласний клінічний протитуберкульозний диспансер 

Полтавської обласної ради». 

9. Про проєкт рішення обласної ради «Про надання згоди на безоплатну 

передачу єдиного майнового комплексу Обласного бюро судово-медичної 

експертизи зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області у державну власність». 

10. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до Програми 

збереження культурної спадщини Полтавської області на 2021 ‒ 2023 роки». 

11. Про проєкт рішення обласної ради «Про реорганізацію Полтавської 

обласної бібліотеки для дітей ім. Панаса Мирного шляхом приєднання до 

Полтавської обласної універсальної наукової бібліотеки  

імені І.П. Котляревського». 

12. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до Комплексної 

програми комунікацій влади з громадськістю та розвитку інформаційної сфери 

в Полтавській області на 2021 ‒ 2023 роки». 

13. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 24 березня 2023 року № 587 «Про реорганізацію Видавництва 

«Полтавський літератор», Полтавської обласної ради, шляхом приєднання до 

Науково-редакційного підрозділу ‒ центру по дослідженню історії Полтавщини 

Полтавської обласної ради». 

14. Про проєкт рішення обласної ради «Про виконання Регіональної 

цільової програми розвитку водного господарства та екологічного 

оздоровлення басейну річки Дніпро у Полтавській області на період до  

2021 року». 

15. Про проєкт рішення обласної ради «Про надання згоди на безоплатну 

передачу «Інтегрованої системи відеоспостереження та відеоаналітики 

Полтавської області» зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Полтавської області у державну власність». 

16. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 24 березня 2023 року № 588 «Про реорганізацію 

Полтавського обласного комунального підприємства прикладних 

інформаційних технологій «Освітаінфоком» шляхом приєднання до 

Полтавської академії неперервної освіти ім. М. В. Остроградського». 

17. Про проєкт рішення обласної ради «Про утворення відокремленого 

структурного підрозділу та внесення змін до видів економічної діяльності 
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Обласного коледжу «Кременчуцька гуманітарно-технологічна академія імені 

А.С.Макаренка» Полтавської обласної ради». 

18. Про проєкт рішення обласної ради «Про реорганізацію 

КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА БАЗА-МАГАЗИН 

«ОСВІТАТЕХПОСТАЧ» шляхом приєднання до Полтавської академії 

неперервної освіти ім. М. В. Остроградського». 

- про діяльність комунального підприємства бази-магазину 

«Освітатехпостач» з урахуванням пропозиції щодо реорганізації підприємства. 

19. Про виконання обласного бюджету за І квартал 2023 року. 

20. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до показників 

обласного бюджету Полтавської області на 2023 рік 1610000000 (код 

бюджету)». 

21. Про проєкт рішення обласної ради «Про зведений пооб’єктний перелік 

робіт з інвентаризації земель водного фонду, витрати щодо яких підлягають 

компенсації за рахунок коштів обласного бюджету, що надходять у порядку 

відшкодування втрат сільськогосподарського і лісогосподарського 

виробництва». 

22. Про проєкт рішення обласної ради «Про зведений пооб’єктний перелік 

робіт з інвентаризації земельних ділянок, зайнятих полезахисними лісовими 

смугами, розташованих на землях сільськогосподарського призначення, 

витрати щодо яких підлягають компенсації за рахунок коштів обласного 

бюджету, що надходять у порядку відшкодування втрат сільськогосподарського 

і лісогосподарського виробництва». 

23. Про розгляд питання «Про збільшення статутного капіталу 

ПОЛТАВСЬКОГО ОБЛАСНОГО КОМУНАЛЬНОГО ВИРОБНИЧОГО 

ПІДПРИЄМСТВА ТЕПЛОВОГО ГОСПОДАРСТВА 

«ПОЛТАВАТЕПЛОЕНЕРГО».  

24. Про проєкт рішення обласної ради «Про приймання-передачу майна у 

спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області».  

25. Про розгляд питання «Про прийняття єдиного майнового комплексу 

Комунального підприємства «Градизьккомунсервіс» у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області».  

26. Про розгляд питання «Про прийняття єдиного майнового комплексу 

міського комунального підприємства «Зіньківський комунгосп» Зіньківської 

міської ради у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області».  

27. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

пленарного засідання двадцять другої сесії Полтавської обласної ради восьмого 

скликання від 24 березня 2023 року № 590».  

28. Про проєкт рішення обласної ради «Про передачу майна зі спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області у 

власність Козельщинської селищної територіальної громади». 

29. Про розгляд питання «Про внесення змін до Порядку складання, 

затвердження та контролю за виконанням фінансових планів комунальних 

підприємств, що належать до спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Полтавської області».  
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30. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 23 грудня 2022 року № 532 «Про приймання цілісного 

майнового комплексу Вищого професійного гірничо-будівельного училища у 

спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області».   

31. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 23 грудня 2022 року № 533 «Про приймання цілісного 

майнового комплексу Вищого професійного училища № 7 м. Кременчука 

Полтавської області у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області».   

32. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 23 грудня 2022 року № 534 «Про приймання цілісного 

майнового комплексу Кременчуцького професійного ліцею ім. А.С. Макаренка 

у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської 

області».  

33. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 23 грудня 2022 року № 535 «Про приймання цілісного 

майнового комплексу Решетилівського художнього професійного ліцею у 

спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області».   

34. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 23 грудня 2022 року № 536 «Про приймання цілісного 

майнового комплексу Регіонального центру професійно-технічної освіти  

м. Зіньків у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області».   

35. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 23 грудня 2022 року № 537 «Про приймання цілісного 

майнового комплексу Професійно-технічного училища № 4 м. Полтави у 

спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області».  

36. Про проєкт рішення обласної ради «Про затвердження розпоряджень 

голови обласної ради». 

37. Про листи Управління майном обласної ради щодо надання в оренду 

майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської 

області для потреб військових частин. 

38. Про звіти про господарську діяльність, фінансовий стан за 2022 рік                          

КП «Облжитлопостач» Полтавської обласної ради, КП «Полтавська агенція з 

енергоефективності» Полтавської обласної ради, ОКП «Лабораторія умов 

праці».  

39. Про проєкт рішення обласної ради «Про затвердження Положення про 

порядок та умови надання разової грошової допомоги». 

40. Про проєкт рішення обласної ради «Про Звернення депутатів 

Полтавської обласної ради до Верховної Ради України щодо прийняття 

законопроєкту № 6013 «Про особливості регулювання підприємницької 

діяльності окремих видів юридичних осіб та їх об’єднань у перехідний період». 

41. Різне. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ: прийняти запропонований проєкт порядку денного за основу. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, запропонувала включити до 

порядку денного засідання постійної комісії питання «Про проєкт рішення 

обласної ради «Про внесення змін до програми «Розвиток освітнього простору 

Полтавщини» на 2021 ‒ 2025 роки», «Про проєкт рішення обласної ради «Про 

Програму розвитку та підтримки аграрного комплексу Полтавщини за 

пріоритетними напрямками на період до 2027 року в новій редакції», «Про 

використання тимчасових споруд зі збірних модулів на території                                

КП «Обласний заклад з надання психіатричної допомоги Полтавської обласної 

ради». 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію голови комісії щодо включення питань до 

порядку денного засідання комісії.  

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, у зв’язку із відсутністю на засіданні 

постійної комісії керівника запропонувала виключити із порядку денного 

засідання постійної комісії питання «Про річний звіт керівника та виконання 

фінансового плану Полтавського обласного комунального виробничо-

комерційного підприємства «Полтавапаливо» за 2022 рік», «Про розгляд 

питання «Про використання орендної плати Полтавського обласного 

комунального виробничо-комерційного підприємства «Полтавапаливо» та 

перенести їх розгляд на наступне засідання постійної комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 9, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію голови комісії щодо виключення питань 

із порядку денного засідання комісії та перенесення їх розгляду на наступне 

засідання постійної комісії.  

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, запропонувала прийняти порядок 

денний в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 9, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.  

 

ВИРІШИЛИ: прийняти порядок денний засідання постійної комісії в цілому. 

 

Сформований порядок денний: 

 

1. Про проєкт рішення обласної ради «Про звіт голови Полтавської обласної 

ради Олександра Біленького за період з 01 січня 2022 року по 31 грудня              

2022 року». 
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2. Про проєкт рішення обласної ради «Про звіт тимчасово виконувача 

обов’язків голови Полтавської обласної державної адміністрації про виконання 

Програми економічного і соціального розвитку Полтавської області на 2022 рік, 

а також делегованих обласною радою повноважень». 

3. Про звіт директора Комунальної установи Полтавської обласної ради з 

експлуатації адміністративних будівель Брюханя В.В. за 2022 рік. 

4. Про звіти керівників та виконуючих обов’язки керівників підприємств 

(установ, організацій, закладів), що засновані на майні спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області за І квартал 2023 року. 

- про звіт незалежного аудитора від 24 квітня 2023 року та фінансову 

звітність ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» за 2022 рік. 

5. Про План розвитку КП ПОР «Полтававодоканал» на 2023 – 2027 роки та 

Інвестиційну програму КП ПОР «Полтававодоканал» на 2023 рік. 

6. Про проєкт рішення обласної ради «Про реорганізацію комунального 

підприємства «Обласний центр профілактики та боротьби з ВІЛ/СНІД 

Полтавської обласної ради» шляхом приєднання до комунального підприємства 

«Полтавський обласний клінічний протитуберкульозний диспансер 

Полтавської обласної ради». 

7. Про проєкт рішення обласної ради «Про надання згоди на безоплатну 

передачу єдиного майнового комплексу Обласного бюро судово-медичної 

експертизи зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області у державну власність». 

8. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до Програми 

збереження культурної спадщини Полтавської області на 2021 ‒ 2023 роки». 

9. Про проєкт рішення обласної ради «Про реорганізацію Полтавської 

обласної бібліотеки для дітей ім. Панаса Мирного шляхом приєднання до 

Полтавської обласної універсальної наукової бібліотеки  

імені І.П. Котляревського». 

10. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до Комплексної 

програми комунікацій влади з громадськістю та розвитку інформаційної сфери 

в Полтавській області на 2021 ‒ 2023 роки». 

11. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 24 березня 2023 року № 587 «Про реорганізацію Видавництва 

«Полтавський літератор», Полтавської обласної ради, шляхом приєднання до 

Науково-редакційного підрозділу ‒ центру по дослідженню історії Полтавщини 

Полтавської обласної ради». 

12. Про проєкт рішення обласної ради «Про виконання Регіональної 

цільової програми розвитку водного господарства та екологічного 

оздоровлення басейну річки Дніпро у Полтавській області на період до  

2021 року». 

13. Про проєкт рішення обласної ради «Про надання згоди на безоплатну 

передачу «Інтегрованої системи відеоспостереження та відеоаналітики 

Полтавської області» зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Полтавської області у державну власність». 

14. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 24 березня 2023 року № 588 «Про реорганізацію 



 

 

7 

Полтавського обласного комунального підприємства прикладних 

інформаційних технологій «Освітаінфоком» шляхом приєднання до 

Полтавської академії неперервної освіти ім. М. В. Остроградського». 

15. Про проєкт рішення обласної ради «Про утворення відокремленого 

структурного підрозділу та внесення змін до видів економічної діяльності 

Обласного коледжу «Кременчуцька гуманітарно-технологічна академія  

імені А.С.Макаренка» Полтавської обласної ради». 

16. Про проєкт рішення обласної ради «Про реорганізацію 

КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА БАЗА-МАГАЗИН 

«ОСВІТАТЕХПОСТАЧ» шляхом приєднання до Полтавської академії 

неперервної освіти ім. М. В. Остроградського». 

- про діяльність комунального підприємства бази-магазину 

«Освітатехпостач» з урахуванням пропозиції щодо реорганізації підприємства. 

17. Про виконання обласного бюджету за І квартал 2023 року. 

18. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до показників 

обласного бюджету Полтавської області на 2023 рік 1610000000 (код 

бюджету)». 

19. Про проєкт рішення обласної ради «Про зведений пооб’єктний перелік 

робіт з інвентаризації земель водного фонду, витрати щодо яких підлягають 

компенсації за рахунок коштів обласного бюджету, що надходять у порядку 

відшкодування втрат сільськогосподарського і лісогосподарського 

виробництва». 

20. Про проєкт рішення обласної ради «Про зведений пооб’єктний перелік 

робіт з інвентаризації земельних ділянок, зайнятих полезахисними лісовими 

смугами, розташованих на землях сільськогосподарського призначення, 

витрати щодо яких підлягають компенсації за рахунок коштів обласного 

бюджету, що надходять у порядку відшкодування втрат сільськогосподарського 

і лісогосподарського виробництва». 

21. Про розгляд питання «Про збільшення статутного капіталу 

ПОЛТАВСЬКОГО ОБЛАСНОГО КОМУНАЛЬНОГО ВИРОБНИЧОГО 

ПІДПРИЄМСТВА ТЕПЛОВОГО ГОСПОДАРСТВА 

«ПОЛТАВАТЕПЛОЕНЕРГО».  

22. Про проєкт рішення обласної ради «Про приймання-передачу майна у 

спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області».  

23. Про розгляд питання «Про прийняття єдиного майнового комплексу 

Комунального підприємства «Градизьккомунсервіс» у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області».  

24. Про розгляд питання «Про прийняття єдиного майнового комплексу 

міського комунального підприємства «Зіньківський комунгосп» Зіньківської 

міської ради у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області».  

25. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

пленарного засідання двадцять другої сесії Полтавської обласної ради восьмого 

скликання від 24 березня 2023 року № 590».  



 

 

8 

26. Про проєкт рішення обласної ради «Про передачу майна зі спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області у 

власність Козельщинської селищної територіальної громади».   

27. Про розгляд питання «Про внесення змін до Порядку складання, 

затвердження та контролю за виконанням фінансових планів комунальних 

підприємств, що належать до спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Полтавської області».  

28. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 23 грудня 2022 року № 532 «Про приймання цілісного 

майнового комплексу Вищого професійного гірничо-будівельного училища у 

спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області».   

29. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 23 грудня 2022 року № 533 «Про приймання цілісного 

майнового комплексу Вищого професійного училища № 7 м. Кременчука 

Полтавської області у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області».   

30. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 23 грудня 2022 року № 534 «Про приймання цілісного 

майнового комплексу Кременчуцького професійного ліцею ім. А.С. Макаренка 

у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської 

області».  

31. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 23 грудня 2022 року № 535 «Про приймання цілісного 

майнового комплексу Решетилівського художнього професійного ліцею у 

спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області».   

32. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 23 грудня 2022 року № 536 «Про приймання цілісного 

майнового комплексу Регіонального центру професійно-технічної освіти м. 

Зіньків у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської 

області».   

33. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 23 грудня 2022 року № 537 «Про приймання цілісного 

майнового комплексу Професійно-технічного училища № 4 м. Полтави у 

спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області».  

34. Про проєкт рішення обласної ради «Про затвердження розпоряджень 

голови обласної ради». 

35. Про листи Управління майном обласної ради щодо надання в оренду 

майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської 

області для потреб військових частин. 

36. Про звіти про господарську діяльність, фінансовий стан за 2022 рік                          

КП «Облжитлопостач» Полтавської обласної ради, КП «Полтавська агенція з 

енергоефективності» Полтавської обласної ради, ОКП «Лабораторія умов 

праці».  

37. Про проєкт рішення обласної ради «Про затвердження Положення про 

порядок та умови надання разової грошової допомоги». 
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38. Про проєкт рішення обласної ради «Про Звернення депутатів 

Полтавської обласної ради до Верховної Ради України щодо прийняття 

законопроєкту № 6013 «Про особливості регулювання підприємницької 

діяльності окремих видів юридичних осіб та їх об’єднань у перехідний період». 

39. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до програми 

«Розвиток освітнього простору Полтавщини» на 2021 ‒ 2025 роки». 

40. Про проєкт рішення обласної ради «Про Програму розвитку та 

підтримки аграрного комплексу Полтавщини за пріоритетними напрямками на 

період до 2027 року в новій редакції». 

41. Про використання тимчасових споруд зі збірних модулів на території                 

КП «Обласний заклад з надання психіатричної допомоги Полтавської обласної 

ради». 

42. Різне. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, запропонувала затвердити 

регламент роботи засідання постійної комісії. 

 

Регламент роботи: 

- для інформації з питань порядку денного – до 10 хв.,  

- для співдоповіді – до 5 хв., 

- виступаючим – до 3 хв., 

- загальний час для обговорення питань – до 15 хв., 

-   в обговоренні питань порядку денного в першу чергу слово надається 

членам постійної комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 9, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.  

 

ВИРІШИЛИ: затвердити регламент роботи засідання постійної комісії. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, нагадала, що відповідно до 

Рекомендацій з питань запобігання та врегулювання конфлікту інтересів у 

Полтавській обласній раді у разі наявності у членів постійної комісії конфлікту 

інтересів при розгляді питань порядку денного, вони мають врегулювати його 

шляхом своєчасного самостійного публічного оголошення про це під час 

засідання. 

Наголосила, що враховуючи вимоги воєнного стану, з метою дотримання 

заходів безпеки та попередження витоку інформації, що може призвести до 

обізнаності противника про оборонні заходи в області, під час проведення 

засідання постійної комісії необхідно утриматись від здійснення фото- та 

відеозйомок. 
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Розгляд питань порядку денного. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про звіт голови Полтавської 

обласної ради Олександра Біленького за період з 01 січня 2022 року по                       

31 грудня 2022 року». 
 

Біленький О.Ю., голова Полтавської обласної ради, проінформував про 

роботу обласної ради в умовах воєнного стану, пріоритетність у підтримці 

військових та цивільного населення, фінансову підтримку, яку спрямовано на 

забезпечення військових та людей, евакуйованих з інших областей, залучення 

гуманітарних та благодійних організацій для підтримки територіальних громад; 

розв’язання проблеми з опалювальним сезоном у м. Кременчуці, спрямування 

коштів для КП ПОР «Полтававодоканал», ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго», 

ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» на закупівлю генераторів та спецобладнання; 

надання коштів для відновлення після військової агресії Харківської, 

Миколаївської та Херсонської областей; проведення пленарних засідань сесій 

обласної ради, засідань постійних комісій, нагородження почесною відзнакою – 

Нагрудним знаком Полтавської обласної ради «За вірність народу України». 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Ващенко О.В., член постійної комісії, щодо звітування голови обласної 

ради на засіданнях інших постійних комісій. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 9, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію голови Полтавської обласної ради О. Біленького взяти до 

відома. 
2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про звіт голови Полтавської 

обласної ради Олександра Біленького за період з 01 січня 2022 року по                      

31 грудня 2022 року». 

 

2. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про звіт тимчасово 

виконувача обов’язків голови Полтавської обласної державної адміністрації про 

виконання Програми економічного і соціального розвитку Полтавської області 

на 2022 рік, а також делегованих обласною радою повноважень». 
 

Лунін Д.С., тимчасово виконувача обов’язків голови Полтавської обласної 

державної адміністрації, начальник Полтавської обласної військової 

адміністрації, проінформував про посилення обороноздатності області, всебічне 

сприяння військовослужбовцям, правоохоронцям, внутрішньо переміщеним 

особам; перевиконання обласного бюджету на 9%, що дало можливість 

використати ресурси на обороноздатність, охорону здоров’я, соціальний захист, 

житлово-комунальне господарство; наслідки військової агресії на території 
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області; забезпечення мешканців м. Кременчука теплопостачанням; роботу в 

умовах відключення електроенергії; діяльність штабу з надання гуманітарної 

допомоги при обласній військовій адміністрації; реалізацію заходів соціального 

захисту населення, створення та діяльність пунктів незламності. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 9, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію тимчасово виконувача обов’язків голови Полтавської 

обласної державної адміністрації, начальника Полтавської обласної військової 

адміністрації Д. Луніна взяти до відома. 
2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про звіт тимчасово 

виконувача обов’язків голови Полтавської обласної державної адміністрації про 

виконання Програми економічного і соціального розвитку Полтавської області 

на 2022 рік, а також делегованих обласною радою повноважень». 

 

3. СЛУХАЛИ: Про звіт директора Комунальної установи Полтавської обласної 

ради з експлуатації адміністративних будівель Брюханя В.В. за 2022 рік.  
 

Брюхань В.В., директор Комунальної установи Полтавської обласної ради 

з експлуатації адміністративних будівель, проінформував про валовий об’єм 

продукції та послуг підприємства, фінансування з обласного бюджету, 

здійснення поточного і капітального ремонтів будівель, приміщень, інженерних 

мереж, що знаходяться на балансі підприємства, ремонт та обслуговування 

автотранспорту, плани з впровадження заходів з енергозбереження. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Процай І.А., перший заступник голови постійної комісії, щодо стану робіт 

з облаштування укриття. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 9, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.  

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію директора Комунальної установи Полтавської обласної ради з 

експлуатації адміністративних будівель Брюханя В.В. взяти до відома. 
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4. СЛУХАЛИ: Про звіти керівників та виконуючих обов’язки керівників 

підприємств (установ, організацій, закладів), що засновані на майні спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області за І квартал 

2023 року. 

- про звіт незалежного аудитора від 24 квітня 2023 року та фінансову 

звітність ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» за 2022 рік. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, проінформувала про доцільність 

розгляду звітів керівників за результатами І півріччя 2023 року. 

Приймак Д.В., директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго», проінформував 

про звіт незалежного аудитора щодо фінансової звітності підприємства, 

зазначив про рекомендації в частині ознак можливого зменшення корисності 

основних засобів та неотримання в повному обсязі зовнішніх підтверджень по 

дебіторській та кредиторській заборгованості підприємства. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Босенко Л.В., голова постійної комісії, щодо здійснення переоцінки 

основних засобів ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго». 

Удовиченко А.В., член постійної комісії, щодо неотримання в повному 

обсязі зовнішніх підтверджень з кредиторської та дебіторської заборгованостей. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 9, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію голови постійної комісії обласної ради з питань бюджету та 

управління майном Л. Босенко, директора ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго»                      

Д. Приймака взяти до відома. 
2. Питання про звіти керівників та виконуючих обов’язки керівників 

підприємств (установ, організацій, закладів), що засновані на майні спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області 

перенести та розглянути його за результатами І півріччя 2023 року. 
 

5. СЛУХАЛИ: Про План розвитку КП ПОР «Полтававодоканал» на  

2023 – 2027 роки та Інвестиційну програму КП ПОР «Полтававодоканал» на 

2023 рік. 
 

Третяк М.Ю., заступник генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал», проінформував, що відповідно до постанови НКРЕКП  

від 02.12.2020 № 2311 «Про затвердження Порядку розроблення, погодження та 

затвердження інвестиційних програм суб'єктів господарювання у сфері 

централізованого водопостачання та централізованого водовідведення, 

ліцензування діяльності яких здійснюється Національною комісією, що 

здійснює державне регулювання у сферах енергетики та комунальних послуг» 

підприємство розробило План розвитку КП ПОР «Полтававодоканал» на  
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2023 – 2027 роки та на його підставі – Інвестиційну програму КП ПОР 

«Полтававодоканал» на 2023 рік. Зазначив, що Інвестиційну програму 

розроблено на основі коштів на амортизаційні відрахування, тобто на власні 

кошти підприємства.  

 

ВИСТУПИЛИ:  

Біленький О.Ю., голова обласної ради, щодо попередження на засіданні 

постійної комісії обласної ради з питань бюджету та управління майном від             

22 березня 2023 року про особисту явку керівників для звітування та 

невинесення питання для розгляду ні на сесію, ні на засідання постійної комісії 

у разі відсутності керівника підприємства. 

Лунін Д.С., начальник обласної військової адміністрації, щодо 

стратегічного підходу у підготовці плану розвитку підприємства. 

Процай І.А., перший заступник голови постійної комісії, щодо тарифної 

політики на підприємстві. 

Кордубан В.В., секретар постійної комісії, щодо створення 

міжмуніципального об’єднання з водо-, теплопостачання з метою зменшення 

навантаження на обласний бюджет.  

Удовиченко А.В., член постійної комісії, щодо перенесення розгляду 

питання. 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, щодо розгляду інвестиційної 

програми у розширеному вигляді на наступному засіданні. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 9, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію заступника генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал» М. Третяка взяти до відома. 
2. КП ПОР «Полтававодоканал» надати повну інформацію по Плану 

розвитку КП ПОР «Полтававодоканал» на 2023 – 2027 роки та Інвестиційні 

програми КП ПОР «Полтававодоканал». 
3. Питання про План розвитку КП ПОР «Полтававодоканал» на                               

2023 – 2027 роки та Інвестиційні програми КП ПОР «Полтававодоканал» 

цілком і повністю розглянути на наступному засіданні постійної комісії. 
 

6. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про реорганізацію 

комунального підприємства «Обласний центр профілактики та боротьби з 

ВІЛ/СНІД Полтавської обласної ради» шляхом приєднання до комунального 

підприємства «Полтавський обласний клінічний протитуберкульозний 

диспансер Полтавської обласної ради». 
 

Лисак В.П., директор Департаменту охорони здоров’я обласної військової 

адміністрації, проінформував, що з метою зменшення економічних витрат на 

утримання адміністративного персоналу, оптимізації роботи лабораторних 
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служб та на виконання чинного законодавства України у галузі охорони 

здоров’я пропонується реорганізувати комунальне підприємство «Обласний 

центр профілактики та боротьби з ВІЛ/СНІД Полтавської обласної ради» 

шляхом приєднання до комунального підприємства «Полтавський обласний 

клінічний протитуберкульозний диспансер Полтавської обласної ради».  

 

ВИСТУПИЛИ:  

Процай І.А., перший заступник голови постійної комісії, щодо кількості 

медичних закладів, які підлягають реорганізації. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 9, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту охорони здоров’я обласної 

військової адміністрації В. Лисака взяти до відома. 
2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про реорганізацію 

комунального підприємства «Обласний центр профілактики та боротьби з 

ВІЛ/СНІД Полтавської обласної ради» шляхом приєднання до комунального 

підприємства «Полтавський обласний клінічний протитуберкульозний 

диспансер Полтавської обласної ради». 

 

7. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про надання згоди на 

безоплатну передачу єдиного майнового комплексу Обласного бюро судово-

медичної експертизи зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Полтавської області у державну власність». 
 

Лисак В.П., директор Департаменту охорони здоров’я обласної військової 

адміністрації, проінформував про лист Міністерства охорони здоров’я України 

щодо передачі єдиного майнового комплексу Обласного бюро судово-медичної 

експертизи зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області у державну власність. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 9, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту охорони здоров’я обласної 

військової адміністрації Лисака В.П. взяти до відома. 
2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про надання згоди на 

безоплатну передачу єдиного майнового комплексу Обласного бюро судово-

медичної експертизи зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Полтавської області у державну власність». 
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8. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

Програми збереження культурної спадщини Полтавської області на  

2021 ‒ 2023 роки». 
 

Удовиченко І.А., директор Департаменту культури і туризму обласної 

військової адміністрації, проінформувала про оголошення у 2020 році 

проведення відкритого Всеукраїнського архітектурного конкурсу на 

спорудження у м. Полтаві пам’ятника Симону Петлюрі; проведення 

Департаментом будівництва, містобудування і архітектури, житлово-

комунального господарства та енергетики обласної військової адміністрації 

конкурсної процедури, визначення переможцем конкурсу проєкту № 573197, 

яким пропонується проведення капітального ремонту з благоустроєм частини 

скверу «Матері і дитини (липовий)» із встановленням пам’ятника Симону 

Петлюрі біля будівлі ОЦЕВУМу по вул. Соборності, 67. Повідомила, що 

рішенням тридцять шостої сесії Полтавської міської ради сьомого скликання 

від 4 вересня 2020 року погоджено установлення пам’ятника Симону Петлюрі 

на земельній ділянці комунальної власності Полтавської міської територіальної 

громади біля будівлі ОЦЕВУМу по вул. Соборності, 67. Станом на 30.03.2023 

орієнтовна вартість реалізації конкурсного проєкту складає 4900000 грн. 

Запропонувала доповнити Програму збереження культурної спадщини 

Полтавської області на 2021 ‒ 2023 роки пунктом «6.3. Виготовлення та 

встановлення пам’ятників, пам’ятних знаків визначним діячам Полтавщини». 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Ващенко О.В., член постійної комісії, щодо доцільності спорудження 

пам’ятника у той час, коли є нагальні проблеми із станом та утриманням доріг, 

зокрема дороги Опішня-Полтава. 

Лунін Д.С., начальник обласної військової адміністрації, щодо 

фінансування заходів програми у разі перевиконання обласного бюджету та 

наявності коштів. 

Біленький О.Ю., голова обласної ради, щодо здійснення декомунізації у 

місті Полтава та встановлення пам’ятника Івану Мазепі.  

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 1, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту культури і туризму обласної 

військової адміністрації І. Удовиченко взяти до відома. 
2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

Програми збереження культурної спадщини Полтавської області на                            

2021 ‒ 2023 роки». 
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9. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про реорганізацію 

Полтавської обласної бібліотеки для дітей ім. Панаса Мирного шляхом 

приєднання до Полтавської обласної універсальної наукової бібліотеки  

імені І.П. Котляревського». 

 

Удовиченко І.А., директор Департаменту культури і туризму обласної 

військової адміністрації, проінформувала, що через широке використання 

інформаційних технологій значно зменшилися кількість відвідувачів, 

книговидань та попит на послуги у бібліотеках; обмеженість фінансування 

забезпечує оплату праці та комунальних послуг і не забезпечує поповнення 

книжкового фонду; розроблено проєкт створення бібліотечно-культурного 

центру з інноваційними сервісами та широкими можливостями для навчання, 

творчості, дозвілля для мешканців громад області, який передбачає об’єднання 

двох бібліотек в одну.   

 

ВИСТУПИЛИ:  

Лунін Д.С., начальник обласної військової адміністрації, щодо 

розташування Полтавської обласної бібліотеки для дітей ім. Панаса Мирного у 

приміщенні Полтавської обласної універсальної наукової бібліотеки                   

імені І.П. Котляревського, не сучасних умов діяльності бібліотек, організації 

роботи бібліотек з допомогою цифрових технологій, з проведенням заходів, 

щоб зацікавити відвідувачів; вивчення світового досвіду діяльності бібліотек; 

необхідності оцифрування книжкового і газетного фондів бібліотеки. 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, щодо сучасного бібліотечного 

простору у селищі Козельщина. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту культури і туризму обласної 

військової адміністрації І. Удовиченко взяти до відома. 
2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про реорганізацію 

Полтавської обласної бібліотеки для дітей ім. Панаса Мирного шляхом 

приєднання до Полтавської обласної універсальної наукової бібліотеки                                         

імені І.П. Котляревського». 

 

10. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

Комплексної програми комунікацій влади з громадськістю та розвитку 

інформаційної сфери в Полтавській області на 2021 ‒ 2023 роки». 
 

Пилипенко В.М., директор Департаменту інформаційної діяльності та 

комунікацій з громадськістю обласної військової адміністрації, 

проінформувала, що внесення змін обумовлено реалізацією більш широкої 
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державної інформаційної політики в області та про збільшення фінансування на 

відповідні заходи програми. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту інформаційної діяльності та 

комунікацій з громадськістю обласної військової адміністрації В. Пилипенко 

взяти до відома. 
2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

Комплексної програми комунікацій влади з громадськістю та розвитку 

інформаційної сфери в Полтавській області на 2021 ‒ 2023 роки». 

 
11. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 24 березня 2023 року № 587 «Про реорганізацію 

Видавництва «Полтавський літератор», Полтавської обласної ради, шляхом 

приєднання до Науково-редакційного підрозділу ‒ центру по дослідженню 

історії Полтавщини Полтавської обласної ради». 
 

Пилипенко В.М., директор Департаменту інформаційної діяльності та 

комунікацій з громадськістю обласної військової адміністрації, 

проінформувала, що зміни до проєкту рішення стосуються узгодження 

реквізитів (назв) юридичних осіб з метою проведення реєстраційних дій.  

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту інформаційної діяльності та 

комунікацій з громадськістю обласної військової адміністрації В. Пилипенко 

взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 24 березня 2023 року № 587 «Про реорганізацію 

Видавництва «Полтавський літератор», Полтавської обласної ради, шляхом 

приєднання до Науково-редакційного підрозділу ‒ центру по дослідженню 

історії Полтавщини Полтавської обласної ради». 
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12. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про виконання 

Регіональної цільової програми розвитку водного господарства та екологічного 

оздоровлення басейну річки Дніпро у Полтавській області на період до  

2021 року».  
 

Монастирський О.М., начальник Регіонального офісу водних ресурсів у 

Полтавській області, проінформував про стан реалізації завдань, напрямів та 

заходів програми, плановий обсяг фінансування заходів програми та 

використання коштів. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Процай І.А., перший заступник голови постійної комісії, щодо терміну 

надання проєкту рішення обласної ради про виконання програми за 2021 рік у 

2023 році. 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, щодо наявності програм, 

виконавцем яких є Регіональний офіс водних ресурсів у Полтавській області, 

що потребують розгляду на засіданні постійної комісії, пленарному засіданні 

сесії обласної ради. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Регіонального офісу водних ресурсів у 

Полтавській області О. Монастирського взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про виконання Регіональної 

цільової програми розвитку водного господарства та екологічного 

оздоровлення басейну річки Дніпро у Полтавській області на період до 2021 

року». 

 

13. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про надання згоди на 

безоплатну передачу «Інтегрованої системи відеоспостереження та 

відеоаналітики Полтавської області» зі спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Полтавської області у державну власність». 
 

Коломоєць С.В., начальник Управління цифрової трансформації обласної 

військової адміністрації, проінформував, що з метою ефективного 

використання та модернізації пропонується передати «Інтегровану систему 

відеоспостереження та відеоаналітики Полтавської області» зі спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області у 

державну власність на баланс Головного управління Національної поліції в 

Полтавській області. 
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ВИСТУПИЛИ:  

Куцовол В.М., член постійної комісії, щодо обслуговування системи 

власними силами. 

Лунін Д.С., начальник обласної військової адміністрації, щодо обсягу 

коштів на утримання системи відеоспостереження та відеоаналітики в рік. 

Панченко І.І., заступник начальника обласної військової адміністрації, 

щодо можливості інтегрування систем відоеспостереження територіальних 

громад області у випадку передачі інтегрованої системи на баланс Головного 

управління Національної поліції в Полтавській області. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління цифрової трансформації обласної 

військової адміністрації С. Коломойця взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про надання згоди на 

безоплатну передачу «Інтегрованої системи відеоспостереження та 

відеоаналітики Полтавської області» зі спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Полтавської області у державну власність». 

 

14. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 24 березня 2023 року № 588 «Про реорганізацію 

Полтавського обласного комунального підприємства прикладних 

інформаційних технологій «Освітаінфоком» шляхом приєднання до 

Полтавської академії неперервної освіти ім. М. В. Остроградського». 
 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки обласної 

військової адміністрації, проінформував про приведення у відповідність 

додатку до рішення обласної ради та уточнення даних на підставі документів, 

що посвідчують особу. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки обласної військової 

адміністрації Є. Кончаковського взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 24 березня 2023 року № 588 «Про реорганізацію 

Полтавського обласного комунального підприємства прикладних 

інформаційних технологій «Освітаінфоком» шляхом приєднання до 

Полтавської академії неперервної освіти ім. М. В. Остроградського». 
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15. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про утворення 

відокремленого структурного підрозділу та внесення змін до видів економічної 

діяльності Обласного коледжу «Кременчуцька гуманітарно-технологічна 

академія імені А.С.Макаренка» Полтавської обласної ради». 
 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки обласної 

військової адміністрації, проінформував, що проєкт рішення розроблено з 

метою ефективної організації освітнього процесу, впорядкування видів 

економічної діяльності відповідно до Класифікатора видів економічної 

діяльності в Обласному коледжі «Кременчуцька гуманітарно-технологічна 

академія імені А.С.Макаренка» Полтавської обласної ради».  

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки обласної військової 

адміністрації Є. Кончаковського взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про утворення 

відокремленого структурного підрозділу та внесення змін до видів економічної 

діяльності Обласного коледжу «Кременчуцька гуманітарно-технологічна 

академія імені А.С.Макаренка» Полтавської обласної ради». 

 

16. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про реорганізацію 

КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА БАЗА-МАГАЗИН 

«ОСВІТАТЕХПОСТАЧ» шляхом приєднання до Полтавської академії 

неперервної освіти ім. М. В. Остроградського». 

- про діяльність комунального підприємства бази-магазину 

«Освітатехпостач» з урахуванням пропозиції щодо реорганізації підприємства. 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки обласної 

військової адміністрації, проінформував, що відповідно до Статуту 

підприємства основними напрямками діяльності є комплексне забезпечення 

установ та закладів освіти області всіма видами навчального обладнання, 

надання послуг з комплектації та зберігання підручників, методичної 

літератури; фінансове забезпечення здійснювалося виключно за рахунок 

власних коштів підприємства, за результатами 2022 року фінансовий результат 

збитковий; з метою оптимізації мережі закладів освіти спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст області пропонується здійснити 

реорганізацію відповідно до потреб. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Босенко Л.В., голова постійної комісії, щодо відображення кредиторської 

заборгованості у балансі Полтавської академії неперервної освіти                         

ім. М. В. Остроградського». 
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Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 2.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки обласної військової 

адміністрації Є. Кончаковського взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про реорганізацію 

КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА БАЗА-МАГАЗИН 

«ОСВІТАТЕХПОСТАЧ» шляхом приєднання до Полтавської академії 

неперервної освіти ім. М. В. Остроградського». 

 

17. СЛУХАЛИ: Про виконання обласного бюджету за І квартал 2023 року. 
 

Кропивка П.А., директор Департаменту фінансів обласної військової 

адміністрації, проінформував про загальний обсяг надходжень обласного 

бюджету, джерела доходів, їх питому вагу у загальній структурі, критичну 

ситуацію із сплатою рентної плати за користування надрами, структуру 

видатків, у тому числі, у розрізі основних галузей бюджетної сфери.  

 

ВИСТУПИЛИ:  

Лунін Д.С., начальник обласної військової адміністрації, щодо причин 

зниження рентної плати за користування надрами. 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, щодо остаточних результатів з 

надходжень від рентної плати за користування надрами наприкінці року з 

урахуванням собівартості газу. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію директора Департаменту фінансів обласної військової 

адміністрації Кропивки П.А. взяти до відома. 
 

18. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

показників обласного бюджету Полтавської області на 2023 рік 1610000000 

(код бюджету)». 

 

Кропивка П.А., директор Департаменту фінансів обласної військової 

адміністрації, проінформував про збільшення обсягу обласного бюджету за 

рахунок залишків коштів цільового фонду обласного бюджету на початок року, 

субвенції з державного бюджету, субвенції з місцевих бюджетів; спрямування 

коштів загального та спеціального фондів обласного бюджету на утримання 

закладів і установ, майно яких є спільною власністю територіальних громад 
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області, реалізацію заходів обласних програм та формування бюджету 

розвитку. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 9, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту фінансів обласної військової 

адміністрації П. Кропивки взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

показників обласного бюджету Полтавської області на 2023 рік 1610000000 

(код бюджету)». 

 

19. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про зведений пооб’єктний 

перелік робіт з інвентаризації земель водного фонду, витрати щодо яких 

підлягають компенсації за рахунок коштів обласного бюджету, що надходять у 

порядку відшкодування втрат сільськогосподарського і лісогосподарського 

виробництва». 
 

Фролов С.О., директор Департаменту агропромислового розвитку обласної 

військової адміністрації, проінформував про надходження заявок від                  

8 територіальних громад щодо співфінансування у розмірі 50х50 з місцевих 

бюджетів робіт з інвентаризації земельних ділянок водного фонду та позитивне 

рішення Обласної комісії з визначення сільськогосподарських і 

лісогосподарських підприємств, яким надаватимуться кошти з обласного 

бюджету, що надходять у порядку відшкодування втрат сільськогосподарського 

і лісогосподарського виробництва. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Удовиченко А.В., член постійної комісії, щодо відсоткового відношення 

проінвентаризованих і непроінвентаризованих земельних ділянок. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 9, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту агропромислового розвитку 

обласної військової адміністрації С. Фролова взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про зведений пооб’єктний 

перелік робіт з інвентаризації земель водного фонду, витрати щодо яких 

підлягають компенсації за рахунок коштів обласного бюджету, що надходять у 

порядку відшкодування втрат сільськогосподарського і лісогосподарського 

виробництва». 
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20. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про зведений пооб’єктний 

перелік робіт з інвентаризації земельних ділянок, зайнятих полезахисними 

лісовими смугами, розташованих на землях сільськогосподарського 

призначення, витрати щодо яких підлягають компенсації за рахунок коштів 

обласного бюджету, що надходять у порядку відшкодування втрат 

сільськогосподарського і лісогосподарського виробництва». 
 

Фролов С.О., директор Департаменту агропромислового розвитку обласної 

військової адміністрації, проінформував про надходження заявок від                  

21 територіальної громади щодо співфінансування з місцевих бюджетів робіт з 

інвентаризації земельних ділянок зайнятих полезахисними смугами, 

розташованих на землях сільськогосподарського призначення та позитивне 

рішення Обласної комісії з визначення сільськогосподарських і 

лісогосподарських підприємств, яким надаватимуться кошти з обласного 

бюджету, що надходять у порядку відшкодування втрат сільськогосподарського 

і лісогосподарського виробництва. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Босенко Л.В., голова постійної комісії, щодо механізму співпраці з 

територіальними громадами у частині інвентаризації земель. 

Удовиченко А.В., член постійної комісії, щодо надання інформації про 

заплановані обсяги робіт з інвентаризації земельних ділянок. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту агропромислового розвитку 

обласної військової адміністрації С. Фролова взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про зведений пооб’єктний 

перелік робіт з інвентаризації земельних ділянок, зайнятих полезахисними 

лісовими смугами, розташованих на землях сільськогосподарського 

призначення, витрати щодо яких підлягають компенсації за рахунок коштів 

обласного бюджету, що надходять у порядку відшкодування втрат 

сільськогосподарського і лісогосподарського виробництва». 

 

21. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про збільшення статутного капіталу 

ПОЛТАВСЬКОГО ОБЛАСНОГО КОМУНАЛЬНОГО ВИРОБНИЧОГО 

ПІДПРИЄМСТВА ТЕПЛОВОГО ГОСПОДАРСТВА 

«ПОЛТАВАТЕПЛОЕНЕРГО». 
 

Процай І.А., перший заступник голови постійної комісії обласної ради з 

питань бюджету та управління майном, проінформував про підтримку 

рекомендацій постійної комісії з питань житлово-комунального господарства, 
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енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку щодо доопрацювання 

цього питання. 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, 

проінформувала про лист ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» щодо збільшення 

статутного капіталу. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію першого заступника голови постійної комісії обласної ради 

з питань бюджету та управління майном І. Процая, начальника Управління 

майном обласної ради Л. Коморної взяти до відома. 
2. Перенести розгляд питання «Про збільшення статутного капіталу 

ПОЛТАВСЬКОГО ОБЛАСНОГО КОМУНАЛЬНОГО ВИРОБНИЧОГО 

ПІДПРИЄМСТВА ТЕПЛОВОГО ГОСПОДАРСТВА 

«ПОЛТАВАТЕПЛОЕНЕРГО» на наступне засідання постійної комісії обласної 

ради з питань бюджету та управління майном. 

 

 

22. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про приймання-передачу 

майна у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської 

області». 
 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, 

проінформувала, що до обласної ради звернулося ТДВ «Полтаватрансбуд» 

щодо передачі із власності підприємства у спільну власність територіальних 

громад сіл, селищ, міст Полтавської області новозбудованої зовнішньої мережі 

водопостачання від місця врізки в будівлі насосної станції другого підйому 

водозабору № 5 до котеджного містечка «Лужок» та обладнання для 

підвищувальної насосної станції по вул. Грушевського, 2 у м. Полтаві. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 2.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради Л. Коморної 

взяти до відома. 
2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про приймання-передачу 

майна у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської 

області». 
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23. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про прийняття єдиного майнового 

комплексу Комунального підприємства «Градизьккомунсервіс» у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 
 

Процай І.А., перший заступник голови постійної комісії обласної ради з 

питань бюджету та управління майном, проінформував про перенесення 

розгляду питання на наступне засідання постійної комісії. 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, 

проінформувала про рішення 28 (позачергової) сесії 8 скликання Градизької 

селищної ради Кременчуцького району Полтавської області від 28.02.2023               

№ 12 «Про безоплатну передачу Комунального підприємства 

«Градизьккомунсервіс» із комунальної власності Градизької селищної 

територіальної громади у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, 

міст Полтавської області. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 2.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію першого заступника голови постійної комісії обласної ради 

з питань бюджету та управління майном І. Процая, начальника Управління 

майном обласної ради Л. Коморної взяти до відома. 
2. Перенести розгляд питання «Про прийняття єдиного майнового 

комплексу Комунального підприємства «Градизьккомунсервіс» у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області» на 

наступне засідання постійної комісії обласної ради з питань бюджету та 

управління майном. 

 

24. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про прийняття єдиного майнового 

комплексу міського комунального підприємства «Зіньківський комунгосп» 

Зіньківської міської ради у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, 

міст Полтавської області».. 
 

Процай І.А., перший заступник голови постійної комісії обласної ради з 

питань бюджету та управління майном, проінформував про перенесення 

розгляду питання на наступне засідання постійної комісії. 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, 

проінформувала про рішення 27 (позачергової) сесії 8 скликання Зіньківської 

міської ради від 18.04.2023 № 12 «Про безоплатну передачу міського 

комунального підприємства «Зіньківський комунгосп» Зіньківської міської 

ради із комунальної власності Зіньківської міської ради у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 



 

 

26 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію першого заступника голови постійної комісії обласної ради 

з питань бюджету та управління майном І. Процая, начальника Управління 

майном обласної ради Л. Коморної взяти до відома. 
2. Перенести розгляд питання «Про прийняття єдиного майнового 

комплексу міського комунального підприємства «Зіньківський комунгосп» 

Зіньківської міської ради у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, 

міст Полтавської області» на наступне засідання постійної комісії обласної 

ради з питань бюджету та управління майном. 

 

25. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення пленарного засідання двадцять другої сесії Полтавської обласної ради 

восьмого скликання від 24 березня 2023 року № 590» . 
 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, 

проінформувала, що внесення змін до рішення обласної ради восьмого 

скликання від 24 березня 2023 року № 590 зумовлено змінами до постанови 

Кабінету Міністрів України від 24 січня 2020 № 28 «Про надання фінансової 

державної підтримки». 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Кордубан В.В., секретар постійної комісії, щодо умов кредитування із 

урахуванням змін та поповнень статутного капіталу ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго». 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 1, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради Л. Коморної 

взяти до відома. 
2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення пленарного засідання двадцять другої сесії Полтавської обласної ради 

восьмого скликання від 24 березня 2023 року № 590». 

 

26. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про передачу майна зі 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області 

у власність Козельщинської селищної територіальної громади». 
 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, 

проінформувала, що проєктом рішення пропонується передати безоплатно 

обладнання автомобіля CITROEN JUMPER зі спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст області, з балансу КП «Полтавський 
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обласний центр екстреної медичної допомоги та медицини катастроф 

Полтавської обласної ради» у власність Козельщинської селищної 

територіальної громади. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради Л. Коморної 

взяти до відома. 
2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про передачу майна зі 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області 

у власність Козельщинської селищної територіальної громади». 

 

27. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про внесення змін до Порядку 

складання, затвердження та контролю за виконанням фінансових планів 

комунальних підприємств, що належать до спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 
 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, 

проінформувала, що прийняття цього рішення забезпечить застосування єдиної 

методології фінансового планування суб’єктами господарювання комунального 

сектору економіки на підставі внесених змін до наказу Міністерства 

економічного розвитку і торгівлі України від 02 березня 2015 року № 205 «Про 

затвердження Порядку складання, затвердження та контролю виконання 

фінансового плану суб’єкта господарювання державного сектору економіки». 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради Л. Коморної 

взяти до відома. 
2. Доручити Управлінню майном обласної ради підготувати відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань бюджету та управління майном 

внести на розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у 

встановленому порядку. 
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28. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 23 грудня 2022 року № 532 «Про приймання 

цілісного майнового комплексу Вищого професійного гірничо-будівельного 

училища у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області». 
 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, 

проінформувала про внесення на підставі листа Департаменту освіти і науки 

обласної військової адміністрації від 16 травня 2022 року № 02.01-53/482 змін 

щодо доручення Управлінню майном обласної ради створення комісії з 

приймання-передачі цілісного майнового комплексу Вищого професійного 

гірничо-будівельного училища. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Кордубан В.В., секретар постійної комісії, щодо прийняття майнового 

комплексу Красногорівського професійно-технічного училища. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради Л. Коморної 

взяти до відома. 
2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 23 грудня 2022 року № 532 «Про приймання 

цілісного майнового комплексу Вищого професійного гірничо-будівельного 

училища у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області». 

 

29. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 23 грудня 2022 року № 533 «Про приймання 

цілісного майнового комплексу Вищого професійного училища № 7                           

м. Кременчука Полтавської області у спільну власність територіальних громад 

сіл, селищ, міст Полтавської області». 

 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, 

проінформувала про внесення на підставі листа Департаменту освіти і науки 

обласної військової адміністрації від 16 травня 2022 року № 02.01-53/482 змін 

щодо доручення Управлінню майном обласної ради створення комісії з 

приймання-передачі цілісного майнового комплексу Вищого професійного 

училища № 7 м. Кременчука Полтавської області. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради Л. Коморної 

взяти до відома. 
2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 23 грудня 2022 року № 533 «Про приймання 

цілісного майнового комплексу Вищого професійного училища № 7                         

м. Кременчука Полтавської області у спільну власність територіальних громад 

сіл, селищ, міст Полтавської області». 

 

30. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 23 грудня 2022 року № 534 «Про приймання 

цілісного майнового комплексу Кременчуцького професійного ліцею                           

ім. А.С. Макаренка у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області». 
 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, 

проінформувала про внесення на підставі листа Департаменту освіти і науки 

обласної військової адміністрації від 16 травня 2022 року № 02.01-53/482 змін 

щодо доручення Управлінню майном обласної ради створення комісії з 

приймання-передачі цілісного майнового комплексу Кременчуцького 

професійного ліцею ім. А.С. Макаренка. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради Л. Коморної 

взяти до відома. 
2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 23 грудня 2022 року № 534 «Про приймання 

цілісного майнового комплексу Кременчуцького професійного ліцею                 

ім. А.С. Макаренка у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області». 

 

31. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 23 грудня 2022 року № 535 «Про приймання 

цілісного майнового комплексу Решетилівського художнього професійного 

ліцею у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської 

області». 
 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, 

проінформувала про внесення на підставі листа Департаменту освіти і науки 

обласної військової адміністрації від 16 травня 2022 року № 02.01-53/482 змін 
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щодо доручення Управлінню майном обласної ради створення комісії з 

приймання-передачі цілісного майнового комплексу Решетилівського 

художнього професійного ліцею. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради Л. Коморної 

взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 23 грудня 2022 року № 535 «Про приймання 

цілісного майнового комплексу Решетилівського художнього професійного 

ліцею у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської 

області». 

 

32. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 23 грудня 2022 року № 536 «Про приймання 

цілісного майнового комплексу Регіонального центру професійно-технічної 

освіти м. Зіньків у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області». 
 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, 

проінформувала про внесення на підставі листа Департаменту освіти і науки 

обласної військової адміністрації від 16 травня 2022 року № 02.01-53/482 змін 

щодо доручення Управлінню майном обласної ради створення комісії з 

приймання-передачі цілісного майнового комплексу Регіонального центру 

професійно-технічної освіти м. Зіньків. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради Л. Коморної 

взяти до відома. 
2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 23 грудня 2022 року № 536 «Про приймання 

цілісного майнового комплексу Регіонального центру професійно-технічної 

освіти м. Зіньків у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області». 
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33. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 23 грудня 2022 року № 537 «Про приймання 

цілісного майнового комплексу Професійно-технічного училища № 4                           

м. Полтави у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області». 
 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, 

проінформувала про внесення на підставі листа Департаменту освіти і науки 

обласної військової адміністрації від 16 травня 2022 року № 02.01-53/482 змін 

щодо доручення Управлінню майном обласної ради створення комісії з 

приймання-передачі цілісного майнового комплексу Професійно-технічного 

училища № 4 м. Полтави. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради Л. Коморної 

взяти до відома. 
2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 23 грудня 2022 року № 537 «Про приймання 

цілісного майнового комплексу Професійно-технічного училища № 4                  

м. Полтави у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області». 

 

34. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про затвердження 

розпоряджень голови обласної ради». 
 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, 

проінформувала, що у міжсесійний період видано 8 розпоряджень голови 

обласної ради, які підлягають затвердженню на сесії обласної ради. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради  

Л. Коморної взяти до відома. 
2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про затвердження 

розпоряджень голови обласної ради». 

 



 

 

32 

35. СЛУХАЛИ: Про листи Управління майном обласної ради щодо надання в 

оренду майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області для потреб військових частин. 
 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, 

проінформувала, що відповідно  

(міститься інформація, розголошення якої може завдати істотної шкоди 

інтересам національної безпеки). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради Л. Коморної 

взяти до відома. 

2. Погодити надання в оренду 

(міститься інформація, розголошення якої може завдати істотної шкоди 

інтересам національної безпеки). 

 

 

 

 

3. Погодити надання в оренду  

(міститься інформація, розголошення якої може завдати істотної шкоди 

інтересам національної безпеки). 

 

 

 

 

36. СЛУХАЛИ: Про звіти про господарську діяльність, фінансовий стан за  

2022 рік КП «Облжитлопостач» Полтавської обласної ради, КП «Полтавська 

агенція з енергоефективності» Полтавської обласної ради, ОКП «Лабораторія 

умов праці». 
 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, 

проінформувала, що прийнято рішення вісімнадцятої позачергової сесії 
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обласної ради від 21 жовтня 2022 року № 500 «Про реорганізацію 

Комунального підприємства «Облжитлопостач» Полтавської обласної ради 

шляхом приєднання до Комунального підприємства Полтавської обласної ради 

«Полтававодоканал», триває процес реорганізації та 31 травня 2023 року має 

бути підписаний передавальний акт. Зазначила, що Танько Л.М. не виконувала 

свої обов’язки протягом всього року, оскільки головою комісії з реорганізації 

визначений головний інженер КП ПОР Забишний Є.В. 

Рева Е.В., директор Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики обласної 

військової адміністрації, проінформував про проблемні питання, що стосуються 

діяльності ОКП «Лабораторія умов праці», яке не здійснює діяльність з  

2016 року, неодноразові звернення до обласної ради щодо закриття цього 

підприємства, визначення ліквідатора, оплати роботи ліквідатора та ймовірних  

штрафних санкцій. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Кордубан В.В., секретар постійної комісії, щодо зони відповідальності за 

ситуацію із ОКП «Лабораторія умов праці». 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, щодо надання розширеної 

інформації про діяльність КП «Полтавська агенція з енергоефективності» 

Полтавської обласної ради, ОКП «Лабораторія умов праці», узгодженої із 

юристами пропозиції щодо перспектив розвитку цих підприємств. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради Л. Коморної, 

директора Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, житлово-

комунального господарства та енергетики обласної військової адміністрації                   

Е. Реви взяти до відома. 
2. Директору Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 

житлово-комунального господарства та енергетики обласної військової 

адміністрації Е. Реві надати розширену інформацію щодо діяльності                             

КП «Полтавська агенція з енергоефективності» Полтавської обласної ради,                 

ОКП «Лабораторія умов праці», узгоджені із юристами пропозиції щодо 

перспектив розвитку цих підприємств.   
 

37. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про затвердження 

Положення про порядок та умови надання разової грошової допомоги». 
 

Синявська Т.Г., заступник керівника апарату – керуючий справами 

виконавчого апарату обласної ради, проінформувала, що на пленарному 

засіданні двадцять другої сесії обласної ради восьмого скликання від 24 березня 

2023 року внесли зміни до Програми розвитку місцевого самоврядування у 
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Полтавській області на 2021 – 2023 роки щодо розробки додаткового модуля 

через інформаційно-комунікаційну систему «Єдиний портал «SMART 

REGION» Полтавської області» стосовно можливості надання мешканцями 

Полтавської області документів на отримання грошової допомоги в 

електронному вигляді. Зазначила, що у зв’язку з цим пропонується внесення 

змін до Положення про порядок та умови надання разової грошової допомоги, а 

саме, про алгоритм дій для розширення можливості звернення громадян та 

надання документів в електронному вигляді одночасно із наданням документів 

у паперовому вигляді. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Кордубан В.В., секретар постійної комісії, щодо надання грошової 

допомоги через інформаційно-комунікаційну систему «Єдиний портал 

«SMART REGION» Полтавської області» через відпрацьований механізм 

роботи з територіальними громадами, старостами, головами органів місцевого 

самоврядування, негативну реакцію людей на відмову у наданні грошової 

допомоги. 

Тимоха Ю.О., член постійної комісії, щодо залучення працівників 

виконавчого комітету до прийому телефонних дзвінків від громадян; щодо 

диспропорції розміру коштів, які виділяються для грошової допомоги, та 

вартості лікування; щодо способу надання негативної відповіді на звернення 

громадян у випадку відмови виділення грошової допомоги; про можливі 

негативні відгуки громадян у соціальних мережах у разі відмови їм у наданні 

грошової допомоги; щодо доопрацювання моделі надання грошової допомоги 

через інформаційно-комунікаційну систему «Єдиний портал «SMART 

REGION» Полтавської області»; щодо мети надання грошової допомоги через 

електронну систему. 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, щодо врахування за можливості 

внесення змін стосовно прийому заяв комісійно і визначення відразу наявності  

підстав для звернення; повідомлення заявникам про вичерпані можливості, у 

разі звернення особисто. 

Удовиченко А.В., член постійної комісії, щодо запровадження електронної 

версії для подання заявок по заходах програми розвитку та підтримки 

аграрного комплексу Полтавщини за пріоритетними напрямками до 2027 року. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій: 

1.  Інформацію заступника керівника апарату – керуючого справами 

виконавчого апарату обласної ради Т. Синявської взяти до відома. 
2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про затвердження 

Положення про порядок та умови надання разової грошової допомоги». 

 

Запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 2, проти – 3, утримались – 3, не голосували – 1.  
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ВИРІШИЛИ: пропозиція не набрала необхідної кількості голосів для прийняття 

рекомендацій. 

 

38. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про Звернення депутатів 

Полтавської обласної ради до Верховної Ради України щодо прийняття 

законопроєкту № 6013 «Про особливості регулювання підприємницької 

діяльності окремих видів юридичних осіб та їх об’єднань у перехідний період». 

 

Куцовол В.М., депутат обласної ради, проінформував, що у разі прийняття 

законопроєкту № 6013, фермерські господарства будуть вимушені не лише 

витрачати свій час на процедури перереєстрації юридичної особи та ланцюг 

дій, пов’язаний із забезпеченням цього процесу, але й оплачувати 

дороговартісні юридичні процедури, що законопроєкт № 6013 загрожує 

розвитку фермерства в Україні, цим законом ліквідовується правовий статус 

суб’єкта господарювання фермерського господарства.  

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію депутата обласної ради В. Куцовола взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про Звернення депутатів 

Полтавської обласної ради до Верховної Ради України щодо прийняття 

законопроєкту № 6013 «Про особливості регулювання підприємницької 

діяльності окремих видів юридичних осіб та їх об’єднань у перехідний період». 

 

39. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

програми «Розвиток освітнього простору Полтавщини» на 2021 ‒ 2025 роки». 
 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки обласної 

військової адміністрації, проінформував, що у ході підготовки до нового 

2023/2024 навчального року є збільшення кількості учнів, охоплених очною 

формою навчання. Зазначив, що внесення змін до Програми обумовлені 

проведенням робіт з будівництва, реконструкції, реставрації та капітального 

ремонту фонду захисних споруд цивільного захисту та швидко 

споруджувальних захисних споруд цивільного захисту модульного типу в 

опорних закладах загальної середньої та інших закладах загальної середньої 

освіти.  

 

ВИСТУПИЛИ:  

Лунін Д.С., начальник обласної військової адміністрації, щодо основної 

мети – отримання освітніх послуг у навчальних закладах; не спроможності 

частини територіальних громад фінансувати роботи з будівництва, 

реконструкції, реставрації та капітального ремонту захисних споруд; пропозиції 

за рахунок економії коштів Департаменту освіти і науки обласної військової 
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адміністрації здійснити фінансування напряму у 65 навчальних закладах на 

умовах співфінансування: 50 відсотків кошти обласного бюджету, 50 відсотків 

кошти територіальних громад. 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки обласної військової 

адміністрації Є. Кончаковського взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

програми «Розвиток освітнього простору Полтавщини» на 2021 ‒ 2025 роки». 

 

40. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про Програму розвитку та 

підтримки аграрного комплексу Полтавщини за пріоритетними напрямками на 

період до 2027 року в новій редакції». 
 

Фролов С.О., директор Департаменту агропромислового розвитку обласної 

військової адміністрації, проінформував, що на виконання рекомендацій 

постійної комісії обласної ради з питань аграрної політики та земельних 

відносин підготовлено зміни до програми стосовно забезпечення матеріально-

технічної бази з закладів професійно-технічної освіти з підготовки кадрів, 

зокрема механізаторів, оскільки на сьогодні є дефіцит цих кадрів, та операторів 

безпілотних літальних апаратів для аграрного сектору економіки. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Лунін Д.С., начальник обласної військової адміністрації, щодо перспектив 

використання безпілотних літальних апаратів в агропромисловому комплексі, 

нафто-, газовидобувній промисловості, навчання дітей по управлінню 

безпілотними літальними апаратами. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту агропромислового розвитку 

обласної військової адміністрації С. Фролова взяти до відома. 
2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про Програму розвитку та 

підтримки аграрного комплексу Полтавщини за пріоритетними напрямками на 

період до 2027 року в новій редакції». 
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41. СЛУХАЛИ: Про використання тимчасових споруд зі збірних модулів на 

території КП «Обласний заклад з надання психіатричної допомоги Полтавської 

обласної ради». 
 

Лисак В.П., директор Департаменту охорони здоров’я обласної військової 

адміністрації, проінформував, що події під час військового стану в країні 

призвели до значного збільшення населення, яке потребує допомоги у сфері 

психічного здоров’я, та про звернення КП «Обласний заклад з надання 

психіатричної допомоги Полтавської обласної ради» щодо використання 

тимчасових споруд зі збірних модулів, що розміщені на території закладу, для 

надання медичної, психологічної, фізичної та медико-психосоціальної 

допомоги та створення відповідного відділення. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту охорони здоров’я обласної 

військової адміністрації В. Лисака взяти до відома. 

2. Підтримати питання щодо використання тимчасових споруд зі збірних 

модулів на території КП «Обласний заклад з надання психіатричної допомоги 

Полтавської обласної ради» для надання медичної, психологічної, фізичної та 

медико-психосоціальної допомоги постраждалому населенню від збройної 

агресії. 

 

42. Різне. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Біленький О.Ю., голова обласної ради, щодо виділення коштів на розробку 

технічної платформи інформаційно-комунікаційної системи «Єдиний портал 

«SMART REGION» Полтавської області», готовності приймати документи як 

через цю систему, так і у письмовому вигляді, можливості громадянам 

скористатися своїм правом, використовуючи електронну систему. 

Тимоха Ю.О., член постійної комісії, щодо мети запровадження надання 

разової грошової допомоги в електронному вигляді. 

Лунін Д.С., начальник Полтавської обласної військової адміністрації, щодо 

доступності та рівних можливостей для всіх громадян. 

Куцовол В.М., член постійної комісії, щодо значної кількості звернень 

громадян, обмеженості коштів на грошову допомогу та в результаті відмов 

формування негативного іміджу депутата; співвідношення розширення доступу 

та можливості розширення фінансового забезпечення.  

Кордубан В.В., секретар постійної комісії, щодо принципу розподілу 

коштів серед заявників за участі голів територіальних громад. 

Тимоха Ю.О., член постійної комісії, щодо повернення до голосування з 

питання «Про проєкт рішення обласної ради «Про затвердження Положення 
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про порядок та умови надання разової грошової допомоги» та відпрацювання 

механізму, щоб уникнути негативного результату запровадження надання 

разової грошової допомоги через електронну систему. 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, запропонувала визначитись і 

проголосувати щодо повернення до порядку денного з розгляду питання «Про 

проєкт рішення обласної ради «Про затвердження Положення про порядок та 

умови надання разової грошової допомоги». 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

37. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про затвердження 

Положення про порядок та умови надання разової грошової допомоги». 

 

Босенко Л.В., голова постійної комісії, ознайомила членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонувала визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1.  

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію заступника керівника апарату – керуючого справами 

виконавчого апарату обласної ради Т. Синявської взяти до відома. 
2. Рекомендувати проєкт рішення обласної ради «Про затвердження 

Положення про порядок та умови надання разової грошової допомоги» на 

розгляд пленарного засідання сесії обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії Лариса БОСЕНКО 

 

 

Секретар постійної комісії   Віктор КОРДУБАН  


